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Protokół Nr 57/2022 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 8 lutego 2022 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej oraz w terenie 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

3. Gadaliński Piotr – inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony 

przyrody 

4. Sitek Krzysztof – Przewodniczący Spółki Wodnej w Ośniszczewie 

5. Kryszak Krzysztof – Przewodniczący Spółki Wodnej w Przybysławiu 

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie z działalności spółek wodnych na terenie gminy, pozyskiwanie 

i wykorzystywanie dotacji przez spółki, zaproszenie przedstawicieli. 

3. Sprawozdanie z działalności Izb Rolnych w 2021 roku. 

4. Stan lasów gminnych i państwowych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia, ich 

czyszczenie, wycinka i sprzedaż drewna.  

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 11:00 

otworzył posiedzenie, a następnie powitał Wójta Gminy, zaproszonych gości, członków 

komisji oraz pracowników przybyłych na komisję. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Ad 2. Sprawozdanie z działalności spółek wodnych na terenie gminy, pozyskiwanie 

i wykorzystywanie dotacji przez spółki, zaproszenie przedstawicieli. 

Pan Krzysztof Sitek – poinformował, że Spółka Wodna w Ośniszczewie ma 86 członków. 

Obszar objęty działalnością spółki to 1568 ha gruntów oraz 29,5 km rowów melioracji 

szczegółowej. Składki członkowskie wynoszą 25 zł/ha. W roku 2021 spółka otrzymała 

następujące dotacje: 

- od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego – 43 100 zł, 

- od Marszałka Województwa – 12 000,00 zł, 

- od Starosty Inowrocławskiego – 9 835,00 zł, 

- od Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia – 5 000,00 zł. 

Wszystkie zaplanowane prace na rok 2021 zostały wykonane. Stan rowów jest bardzo dobry. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radna Joanna Roszak – Czy każdy może wstąpić do spółki?  

Pan Piotr Gadaliński – Teoretycznie tak, jednak to spółka musi wyrazić zgodę. Prawda jest 

taka, że jeśli nie ma spółki to odpowiedzialnym za konserwację rowu jest osoba, która 

czerpie korzyści z niego. Jednak lepiej jest przyjąć kogoś do spółki, niż robić drogie kosztorysy 

oceniające te korzyści. Obie spółki na terenie naszej gminy w 100% wykonują konserwację 

rowów, za co należy ich pochwalić. Nie zatrudniają oni pracowników, lecz wykonują 

w większości prac wynajętym sprzętem lub własnym sumptem. Jest prośba do Przybysławia, 

o przyjęcie do spółki Dąbrowy Biskupiej oraz części Stanomina i cały ciąg rowów z tego 

terenu będzie załatwiony kompleksowo.  

Pan Krzysztof Sitek – Tak naprawdę w spółce ważna jest wysokość składki i ściągalność 

należności. Jednak najważniejsze są dotacje, ponieważ bez nich nie jesteśmy w stanie nic 

zrobić przy dzisiejszych cenach.  

Wójt Gminy – Mam nadzieję, że w przyszłości uda nam się również zwiększyć dotacje dla 

spółek, ponieważ robicie naprawdę wiele dobrego. 

Nie było więcej chętnych do dyskusji. 

Pan Krzysztof Kryszak – poinformował, że składka w Spółce Wodnej w Przybysławiu wynosi 

25 zł/ha. Spółka obejmuje 920 ha gruntów i ok 20 km rowów. Na obecną chwilę rowy 

wyczyszczone są w 70%. Spółka boryka się z problemem ściągalności należności od kilku 

rolników. Dużym problemem jest również obszerna dokumentacja, którą należy wypełnić 

przy staraniu się o środki zewnętrzne, jednak na szczęście w Starostwie Powiatowym 

możemy liczyć na pomoc. Dziękuję bardzo Gminie - Wójtowi Gminy za wszelką pomoc jeśli 

chodzi o udostępnianie koparki przy pilnych pracach. Jest to dla nas wielka pomoc.  
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Korzystając z okazji Pan Kryszak zwrócił się do Pani Magdaleny Kryszak o naprawę przepustu 

za posesją nr 14 w Przybysławiu oraz napisanie pisma do Starostwa Powiatowego w sprawie 

naprawy zepsutych przepustów: w Przybysławiu za posesją nr 5 jadąc od Bąkowa, za posesją 

nr 70 jadąc od Dąbrowy Biskupiej praz w Chróstowie na wysokości posesji nr 1.  

Pan Krzysztof Sitek – poprosił o sprawdzenie przepustu na drodze Stanomin – Wola 

Stanomińska.  

Nie było pytań do przedstawionej informacji. 

Przewodniczący komisji podziękował zaproszonym gościom za przybycie i zreferowanie 

tematu.  

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności Izb Rolnych w 2021 roku. 

Z uwagi na usprawiedliwioną nieobecność przedstawicieli Izb Rolniczych radni zapoznali się 

ze sprawozdaniem z działalności Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej w 2021 roku.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Ad. 4. Stan lasów gminnych i państwowych na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia, ich 

czyszczenie, wycinka i sprzedaż drewna. 

Pan Piotr Gadaliński – poinformował, że odbyła się wycinka drzew w lesie gminnym przy 

starym wysypisku śmieci w Stanominie oraz parcele w Chlewiskach przy cmentarzu. 

Uzyskano ok. 500 metrów przestrzennych tzw. „papierówki” Cennik jest w trakcie akceptacji 

i można szukać odbiorcy. Obecnie kończy się również zrąb drzew w Konarach na gruncie 

rolnym, ponieważ to są samosiejki i z tego będzie do sprzedaży drzewo opałowe.  

Radna Joanna Roszak– Jakie są plany na 2022 rok?  

Pan Piotr Gadaliński – Wszystko zależy od tego, jak wyjdziemy na obecnej sprzedaży. Poza 

tym trzeba pamiętać, że na wycinkę gmina potrzebuje również sporo pieniędzy, ponieważ 

usługa kosztuje.  

Radna Joanna Roszak – Czy osoby prywatne również są zainteresowane  tzw. „papierówką”? 

Pan Piotr Gadaliński – Nie, ponieważ cena jest zaporowa. To kupuje przeważnie zakład na 

celulozę. Osoby prywatne głównie zainteresowane są opałowym drewnem.  

Radny Adam Rybczyński – Czy jest możliwość, żeby osoby prywatne wyrabiały sobie 

gałęziówkę w naszych lasach? 

Pan Piotr Gadaliński – Jeśli jest takie zainteresowanie, to tak. Należy pamiętać, że takie 

drewno należy sobie samemu uszykować, następnie leśniczy przyjeżdża na pomiary i można 

je kupić za 11 zł.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad 5. Zakończenie. 
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Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 8 lutego 2022 r., godz.12:40. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Adam Rybczyński 


